
PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY BUDŻETU OBYWATELSKIEGO NR 10/2020 

z 9 grudnia 2020 roku.  
 
Posiedzenie w formie on-line obyło się za pośrednictwem aplikacji Microsoft Teams. Godzina 
rozpoczęcia  posiedzenia - 16.30.  
 
W posiedzeniu udział wzięli:  

• Członkowie Rady Budżetu Obywatelskiego (Rada) w składzie przewidzianym w § 1 
zarządzenia nr 1985/2019 Prezydenta Miasta Krakowa z dnia 05.08.2019 r. (z późn. 
zm.);  

• Pan Mateusz Płoskonka, Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia 
UMK 

• Monika Grądalska – Zarząd Zieleni Miejskiej  
• Bartosz Paszkowski – Klimat Energia Gospodarka Wodna  
• Katarzyna Kołodziejczyk – Zarząd Dróg Miasta Krakowa  
• Małgorzata Zydroń – Zarząd Infrastruktury Sportowej  
• Katarzyna Gądek – Wydział ds. Turystyki 
• Halina Bańkowska – Wydział Kształtowania Środowiska  
• Marcin Permus – Wnioskodawca 
• Ryszard  Skrzypiec - Stowarzyszenie Bona Fides Ośrodek Badania Aktywności Lokalnej 
 

Listę obecności Członków RBO biorących udział w posiedzeniu sporządzono na podstawie listy 
osób zalogowanych i spisano wg.  stanu  na godzinę 16.48. Lista stanowi  załącznik nr 1 do 
niniejszego Protokołu. 
Posiedzenie otworzyła Współprzewodnicząca Rady Pani Angelika Kuczaj, przywitała zebranych 
oraz przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. otwarcie posiedzenia RBO, 
2. prezentacja Raportu ewaluacyjnego VII edycji budżetu obywatelskiego przez realizatora 

badania, 
3. omówienie powodów niezrealizowania zadań VI edycji budżetu obywatelskiego z 

zaproszonymi przedstawicielami miejskich jednostek organizacyjnych/ komórek 
organizacyjnych UMK,  

4. sprawy bieżące. 
 
Głos zabrał Pan Ryszard  Skrzypiec, który przedstawił Raport z ewaluacji procesu wdrażania VII 
edycji Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa w roku 2020.  Po przedstawieniu stanowiska 
Rada przeszła do krótkiej dyskusji.  
 
Punkt trzeci posiedzenia, rozpoczęto od omówienia zadania numer BO.D16.4/19 pn. 
„Oświetlenie przejść dla pieszych w Bieńczycach”, którego realizatorem był Zarząd Dróg Miasta 
Krakowa. Głos zabrał Pan Marcin Permus, który zwrócił uwagę na pozostałe środki, jakie 
pozostały po zrealizowaniu zadania w wysokości 100 000 zł.  Po krótkim przedstawieniu 
stanowiska głos zabrała Pani Katarzyna Kołodziejczyk z ZDMK. Po dyskusji, Rada głosowała za 
przyjęciem lub odrzuceniem rekomendacji o treści: 

Rekomenduje się Prezydentowi Miasta Krakowa podjęcie działań mających na celu zrealizowanie 
zwycięskiego zadania nr BO D16.4/19  pn. “Oświetlenie przejść dla pieszych w Bieńczycach” do 

wysokości środków wskazanych w projekcie. 
 

ZA - 8 Przeciw - 0 Wstrzymało  się - 1 
Rada przyjęła Rekomendację 



W dalszej części posiedzenia, Rada wysłuchała stanowiska miejskich jednostek, które są 
realizatorami zadań w których na etapie realizacji wystąpiło ryzyko nie ukończenia do końca 
bieżącego roku.  
 
W posiedzeniu kolejno stanowiska przedstawili przedstawiciele jednostek:  
 
Monika Grądalska – Zarząd Zieleni Miejskiej  
Bartosz Paszkowski – Klimat Energia Gospodarka Wodna  
Katarzyna Kołodziejczyk – Zarząd Dróg Miasta Krakowa  
Małgorzata Zydroń – Zarząd Infrastruktury Sportowej  
Katarzyna Gądek – Wydział ds. Turystyki 
Halina Bańkowska – Wydział Kształtowania Środowiska  
 
 
 
Termin kolejnego posiedzenia Rady wyznaczono na  dzień 5 stycznia 2021 roku.  
Koniec posiedzenia godzinna 19.30. 
Protokołował: Sebastian Kowalski - Wydział Polityki Społecznej i Zdrowia UMK. 
 
 
 
Protokół zatwierdziła: Angelika Kuczaj - Współprzewodnicząca Rady Budżetu Obywatelskiego 

 
 
  
 
 

 


